

有關「網上理財服務條款」修訂通知

由 2026 年 1 月 1 日 (「生效日期」) 起·中信銀行(國際)有限公司 (「本行」) 之有關「網上理財服務條款」中文版本將作出修訂。

有關「網上理財服務條款」中文版本上定義與釋義之修訂#:

修訂前	修訂後
"營業日"指銀行在香港開門營業的日子,不	"營業日"指銀行在香港開門經營銀行業務的
包括星期六和星期日。	日子,不包括星期六和星期日。

#有關"營業日"定義之英文版本無任何修訂

請注意,若閣下於上述生效日期或之後繼續使用或保留相關戶口及/或服務,以上有關「網上理財服務條款」修訂通知將對閣下具有約束力。若閣下不接納上述有關「網上理財服務條款」修訂,本行可能無法繼續為閣下提供相關服務,閣下亦有權在有關修訂生效前根據相關的條款及細則終止有關服務。

如需查詢詳情或索取有關「網上理財服務條款」,請與本行職員聯絡或瀏覽本行網站。如有任何疑問,可向本行職員查詢,或致電本行客戶服務熱線2287 6767。

本通知的中英文版本如有歧異、概以英文版本為準。

中信銀行(國際)有限公司

2025年7月

Notice of Amendments to the "Terms and Conditions for i-banking Service"

From 1 January, 2026 (the "Effective Date"), there will be amendments made to "Terms and Conditions for i-banking Service" in Chinese Version of China CITIC Bank International Limited (the "Bank").

Amendment made to "Terms and Conditions for i-banking Service" in Chinese Version - Definitions and Interpretation#:

Original	
"Business Day" means a day on which	Please refer to the Chinese version for
the Bank is open for banking business in	details.
Hong Kong but excluding Saturday and	
Sunday.	

There is no change to the English version.

Please note that the above amendments to "Terms and Conditions for i-banking Service" shall be binding on you if you continue to use or retain the relevant account(s) and/or services on or after the Effective Date. Please also note that we may not be able to continue providing the relevant services to you if you do not accept the above amendments and you have the right to terminate the services according to the relevant provisions under the services before the amendments come into effect.

For enquiries or if you would like to request for a copy of "Terms and Conditions for i-banking Service", please contact our branch staff or visit our website. Should you have any enquiries, please feel free to contact our branch staff or call Customer Service Hotline at 2287 6767.

If there is any discrepancy between the English and Chinese version of this notice, the English version shall prevail.

China CITIC Bank International Limited July 2025